
Zaskoczenie i dzielność

Dzisiaj  Święty  Paweł  Apostoł  mówi  o  wielkim  zaskoczeniu,
którym będzie nadejście dnia Pańskiego, że przyjdzie tak jak
złodziej w nocy. Ale nie to jest najważniejsze w przesłaniu
Apostoła. Jako głosiciel dobrej nowiny zwraca uwagę jak się w
tej  sytuacji  zachować.  Każde  zaskoczenie  wywołuje  panikę,
chaos myślowy, prowokuje przypadkowe decyzje. Wyznawców Pana
Jezusa nic nie może zaskoczyć ponieważ są synami światłości i
synami dnia. Chrystus jest światłością, w której rozgrywa się
całe nasze życie. I nawet wtedy, gdy popadniemy w ciemności
grzechu, zawsze możemy wracać do tego światła, którym jest On
sam – Światłość rozświecająca nasze ciemności. Jak wielu już
powróciło  do  tej  światłości  Boga  nawet  z  najgłębszych
otchłani. To ciekawe, ale jako wzór postępowania w czasach
zaskoczenia, dzisiaj liturgia słowa stawia kobietę dzielną.
Pokazuje ją jako kogoś, kogo trudno wytrącić z równowagi, kogo
cechuje stałość i dzielność. Jest przewidująca, potrafi zadbać
o wszystko, z mądrym wyprzedzeniem. Dba o swój dom, o swoich
bliskich, nie zapominając nawet o ubogich i nędzarzach. Jej
codzienność dokonuje się w świetle posłuszeństwa Panu Bogu.
Wspominamy nasze mamy, ich mądrą zapobiegliwość i dzielność,
kiedy w czasach naprawdę trudnych pozostawały ostoją pokoju,
bezpieczeństwa  w  swoich  rodzinach,  uczyły  swoje  dzieci
przeżywania wszystkiego w świetle wiary w Pana Boga. Czasy, w
których  teraz  żyjemy  znowu   wymagają  od  nas  wszystkich
dzielności  tej  biblijnej  kobiety,  i  prostej,  przewidującej
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troski o codzienność, i powierzenia siebie Panu Jezusowi i
Jego Matce. [prob.]


